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El 16 de setembre es va fer el ple de l’estat 
de la ciutat. Es va palesar que, malgrat 
els grups de l’oposició vulguin esten-
dre l’opinió que la ciutat és trista i grisa, 
Granollers és plena de vida i de futur. Ho 
certifiquen els centenars d’iniciatives socials, 
esportives, culturals i econòmiques que 
s’impulsen.
Seguim vivint i en tenim per temps una crisi 
econòmica que s’ha emportat per davant 
les il·lusions vitals de molta gent, que ha 
generat desigualtats socials com mai a les 
darreres dècades i, malgrat tot, quan parles 
amb les persones de la nostra ciutat, majori-
tàriament es palpa l’optimisme per afrontar 
el futur.
El govern de l’alcalde Mayoral, i així ho 
va deixar clar en les seves intervencions, 
disposa dels instruments polítics i morals 
per seguir fent una ciutat millor amb una 
amplíssima coalició amb els granollerins i 
granollerines.
Una ciutat millor que passa per seguir fixant 
com a prioritaris els esforços per minimit-
zar els efectes de la crisi econòmica, sense 
disminuir els recursos per ser solidaris amb 
els veïns i veïnes amb més dificultats –fins i 
tot arribant allà on no vol arribar la Gene-
ralitat ni l’Estat–, i desplegant actuacions 
per fer atractiva la ciutat per ubicar-hi noves 
iniciatives econòmiques. La creació de llocs 
de treball és la prioritat màxima.
Can Muntanyola. Centre de Serveis a les 
Empreses o Roca Umbert Fàbrica de les Arts 
han ajudat al naixement de més 100 empre-
ses, innovadores, persones que no es volen 
quedar quietes en temps de crisi. 
Hem modificat el planejament urbanístic 
amb l’objectiu que petites, mitjanes i grans 
empreses segueixin a la ciutat. L’aposta 
per la fibra òptica a tot Granollers, també 
a les zones industrials, va en la línia de ser 
capdavanters. 
Sense renunciar a cap format de comerç, 
fem una aposta clara pel comerç de proxi-
mitat generador de llocs de treball i, el que 
és més important, xarxa de ciutat. Un 26 % 
de l’economia de Granollers depèn d’aquest 
sector.
I una obstinació especial en el camp de 
l’educació i la cultura. Perquè l’escola és 
ciutat i la ciutat és, també, escola. Ampliant 
la quantitat i la qualitat dels projectes crea-
tius en el camp cultural.
Volem que Granollers no abaixi les persia-
nes, perquè és plena de vida i de futur.

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu del PSC a l’Ajuntament de Granollers

Si haguéssim de buscar un nom per a 
Granollers, un lema que la definís arreu 
aquests podrien ser uns quants: “La ciutat 
de l’handbol”, “La ciutat dels corredors”, 
“La ciutat dels Blancs i els Blaus”... Hi ha 
diversos elements que ens distingeixen, 
tots ells (casualitat) sorgits de la societat 
civil, veritable motor de la nostra ciutat.
Granollers, però, no es podria dir “La ciutat 
del Circuit de Catalunya”, per exemple. 
Perquè vam deixar escapar aquesta oportu-
nitat ja fa un bon grapat d’anys, quan se’ns 
va posar una proposta sobre la taula i no 
la vam saber capitalitzar com tocava, com 
sí que ho va fer Montmeló. Ens va mancar 
en aquell moment visió estratègica, de la 
mateixa manera que vam perdre el tren de 
la universitat, i vam quedar fora del mapa 
d’universitats del país. I això s’ha anat repe-
tint al llarg dels anys i fa que, fins i tot, ens 
puguin dir “La ciutat dels trens perduts”.
I es continua repetint ara. Setmanes enrere, 
coneixíem la notícia del desacord entre 
l’Ajuntament i l’empresa organitzadora de 
la Catosfera, la trobada de les xarxes socials 
catalanes. Un esdeveniment que ens situava 
en el mapa d’internet i de les noves tecno-
logies, i del qual hem estat incapaços de 
registrar-ne la marca. Ara, des de l’equip de 
govern, s’ha hagut de reformular. No sabem 
l’èxit de la nova proposta, tot i que érem 
coneixedors de l’èxit de l’anterior. Juga-
rem a cegues perquè hem estat incapaços 
d’aprofundir en un projecte. Això sí, pel 
camí ja hem perdut el CAT que ens iden-
tificava com a referents del país en algun 
aspecte. Una llàstima.
I el darrer cas, que és per posar-se les mans 
al cap: un centre de natació sincronitzada, 
pioner a Europa, i que el Club Natació Gra-
nollers tirarà endavant...a les Franqueses! Un 
cop més, quan les oportunitats han sorgit 
per situar Granollers al mapa català i euro-
peu amb equipaments i esdeveniments de 
referència, ha faltat lideratge, visió estratègi-
ca, valentia i fe en els projectes. 
Un altre tren que ens passa per davant i al 
que no hi pugem. I ja se sap que la majoria 
de trens passen una sola vegada a la vida. És 
el moment de donar a la ciutat un govern 
que sigui valent i arrisqui amb els projec-
tes, i que els lideri!

àlex Sastre i Prieto
Regidor de CiU i candidat a l’Alcaldia
alexsastre.cat

El pasado 16 de septiembre, una vez más, 
se llevó a cabo en este ayuntamiento el 
pleno extraordinario sobre el estado de la 
ciudad.
Una vez escuchada la intervención del 
alcalde, nos sentimos como Alicia en el país 
de las maravillas, pues nos daba una visión 
de Granollers, que, a nuestro entender, es 
muy diferente a la real, puesto que hay 
muchas deficiencias a subsanar, y, como se 
suele decir, “para muestra un botón”.
Tenemos una ciudad en la que la limpie-
za brilla por su ausencia, cuando todos 
sabemos que “la limpieza es el espejo de la 
ciudad”. 
También tenemos un centro de ciudad 
peatonal, que diariamente viene siendo 
utilizado por camiones y camionetas para 
descargar, ocasionando, por un lado, des-
perfectos en el suelo y, por el otro, que el 
viandante pasee con riesgo de ser atropella-
do, como ya ha sucedido.
Hay aceras tan estrechas por las que es 
imposible pasar, y aún más las personas con 
movilidad reducida.
La circulación se congestiona sobremanera 
en la intersección entre Josep Umbert y la 
avenida de Sant Esteve delante del colegio, 
hecho este que se viene produciendo en 
todos los centros de enseñanza.
Los contenedores de la ciudad están mal 
colocados, cubriendo aceras, y reducien-
do visión a los conductores. También, son 
manipulados por gente ajena al servicio de 
limpieza, y son focos de infección, por lo 
que creemos que se deberían cambiar por 
contenedores soterrados donde sea posible.
También les recordamos, por enésima vez, 
que esta ciudad necesita lavabos públicos.
Tenemos plazas insuficientes en residen-
cias de ancianos, por lo que propusimos al 
equipo de gobierno que tire adelante con el 
proyecto de la residencia de la tercera edad 
y centro de día, pues no entendemos por 
qué no lo hace, previo acuerdo con la Gene-
ralitat, que es quien tiene la competencia.
Y podríamos seguir pero no tenemos 
espacio...
Por cierto, después de comunicarle estas 
deficiencias, el equipo de gobierno no con-
testó, por lo que entendemos entonó un 
“mea culpa”, dando por buenas nuestras 
quejas.

fermí Gutiérrez Martínez
Portaveu del Grup Municipal PPC Granollers
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